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Город проживания: Корея, Сеул

Русский - родной
Корейский - свободный (свободное письменное и устное общение)
Английский - свободный (свободное письменное и устное общение)

О себе

Проживаю в Корее с 2013 года, предлагаю услуги гида-переводчика в Сеуле (только выходные дни). 

Трудоустроен в сфере импорта пищевых товаров. Не женат. Вредных привычек не имею.

Я не лицензированный гид, но хорошо знаю город и язык, и в первую очередь стремлюсь понять цель Вашего
визита и Ваши интересы, то есть каждых пункт маршрута будет подбираться и обговариваться индивидуально и
заранее. Гарантирую добросовестный и профессиональный сервис.

 

Свяжитесь со мной, я буду рад ответить на интересующие Вас вопросы.

 

Услуги

Перевод устный (последовательный)

Экскурсии

Подробное описание и стоимость услуг 

В Сеуле, как в принципе и в других частях Кореи, в силу специфики культуры и корейского языка, многие интересные
и известные места остаются недоступными для туристов и даже иностранцев проживающих в городе. Я помогу
организовать культурный отдых и составить план Вашего пребывания в столице Кореи в мельчайших подробностях
исходя из Ваших предпочтений, но не ограниченный рамками привычных и туристических маршрутов. 

Встреча в аэропорту - 80 USD 

Групповые туры от 3х человек - 20  USD/час за человека

Маршруты за чертой города (национальные парки, буддисткие храмы, итд) а также сопровождение в других городах
обговариваются отдельно.
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Образование

2007-12 

Казахский Национальный Университет им. Аль-Фараби (Алматы, Казахстан)

Факультет международных отношений

Бакалавриат

 

2013-15

Solbridge International School of Business AACSB (Daejeon, Korea)

Financial Management

MBA

 

Опыт работы

Март 2016 — по настоящее время
2 года 5 месяцев

Fairtrade Korea

Южная Корея, www.fairtradekorea.org

Общественная деятельность, партии, благотворительность, НКО

Профессиональная, предпринимательская организация

 

Перевозки, логистика, склад, ВЭД

ВЭД, таможенное оформление

 

Business Development and Sourcing Assistant Manager

- An intermediary between the buyer (importer) and the seller (exporter)
- Focused on Specialty Food Ingredients (green coffee bean, sugar, cocoa, etc), Products (fresh fruit, confectionery, beverage,
wine, processed food, etc), and Cotton
- Working with suppliers from Belgium, Netherlands, UK, Paraguay, Peru, Brazil, India, New Zealand, and others 

Business matchmaking support 

- Preparation and presentation of proposals to potential buyers (importers)
- Contacting/screening prospective suppliers 
- Preparing business profiles of selected suppliers

Coordination of deal processes 
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- Negotiations on behalf of importers (e.g. prices, payment conditions, etc)
- Arrangement of supply schedule 
- Accompaniment of importers during overseas business trips
- Hosting of meetings for business visitors (exporters)

Import/Customs clearance processes 

- Acting as a connecting link between importers, exporters, and customs office 
- Assuring the requirements of customs office have been fulfilled (documentation, quality tests, etc) in accordance with the
approved schedule

Working Languages: English, Korean 

About the employer

Fairtrade Korea is a Seoul based office of Fairtrade International - the largest ethical trade organization in the world,
headquartered in Bonn, Germany. Activities of Fairtrade Korea are focused on promotion of Fairtrade certified products and
facilitation of business opportunities for 1300 farmer cooperatives, as well as manufacturers and traders, including huge
companies as Cadsbury, Ben & Jerry's, Ferrero Rocher, Starbucks, and others among Korean importers, manufacturers, and
distributors.

 

 

 

Февраль 2015 — январь 2016

1 год

KORAD Co Ltd

korad.tv

Электроника, приборостроение, бытовая техника, компьютеры и оргтехника... Показать еще

 

Overseas Business Junior Specialist

- Overseas business support (Professional software developing company) 
- Locate and execute business proposals by contacting potential partners in Europe, Latin America, and Africa
- Support Manager in regional planning and execution of departmental goals
- Working Languages: English, Russian

KORAD Co Ltd is small sized company specializing in development of professional software and equipment for digital video
production and TV broadcasting.

Перейти к профилю

https://globerland.com/user/76171
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